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Írásbeli kérdés

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr!

„Kong a krízisalap kasszája az ürességtóz? ”
címmel a Házszabály 91 . ,¢-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani

Bajnai Gordon
miniszterelnökhöz

Tisztelt Miniszterelnök Úr !

Emlékeztetném, hogy arra kérte a havi 2 millió forintnál magasabb összeget keres ő vezetőket ,
hogy a válságra való tekintettel mondjanak le a 2 millió forint feletti összegr ő l és azt fizessék
be a krízisalapba. A Blikk információi szerint eddig mindössze 3 olyan vezet ő van, aki úgy
rendelkezett, hogy fizetése 2 millió forint feletti részét utalják át a krízisalapba . Ezenkívül a
Blikk kiderítette azt is, hogy a krízisalapba 8 millió forint érkezett a havi 2 millió forintnál
magasabb összeget keres ő csúcsvezetők befizetéseiből, miközben számítások szerint 20 milli ó
forintnak kellett volna megérkeznie, ha mindannyian eleget tettek volna miniszterelnök ú r
kérésének .

Ennek következtében kérdezem Miniszterelnök Úrtól, hogy :

Mennyi befizetés érkezett eddig a 2 millió forintnál magasabb összeget keres ő csúcsvezetők
részéről a krízisalapba?
Kik azok a csúcsvezetők, akik eleget tettek a miniszterelnöki kérésnek ?
Miért nem tettek eleget a havi 2 millió forintnál nagyobb összeget keres ő csúcsvezetők nem
elhanyagolható része a miniszterelnöki kérésnek?
Hogyan kívánja elérni azt, hogy a 2 millió forintnál nagyobb összeget keres ő csúcsvezetők a
fizetésük 2 millió feletti részét átutalják a krízisalapba?

Várom válaszát!

Tisztelettel :

Erdős Norbert
országgyűlési képviselő
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